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Az ülés helyszíne: Budapest, Erdészeti
Információs Központ

Az ülést megnyitva Zambó Péter el-
nök köszöntötte a megjelent küldötte-
ket, az elnökség és az Ellenõrzõ Bizott-
ság megjelent tagjait, Tóth Gábort, a
Díjbizottság elnökét és az érdeklõdõ ta-
gokat. Megállapította, hogy 49 fõvel a
küldöttgyûlés határozatképes. A jegyzõ-
könyv vezetésére Elmer Tamás fõtitkárt,
hitelesítõknek Kovács Andrást és Szent-
péteri Sándort, Szavazatszedõ Bizottság
elnökének Sere Ferencet, tagjainak Für
Tamást és Puskás Lajost javasolta, me-
lyeket a küldöttgyûlés 1 tartózkodás
mellett elfogadott. Ezután ismertette a
napirendet, melyet a küldöttek tartózko-
dás és ellenszavazat nélkül elfogadtak.

Az elsõ napirendi pont keretében
Zambó Péter elnök tájékoztatta a kül-
dötteket, hogy az idei évben az Örökös
Tagsági Díszoklevél kitüntetést nem
adományoz az Egyesület. Zambó Péter
elnök felkéri Tóth Gábort, a Díjbizottság
elnökét és a Szavazatszedõ Bizottságot
a többi kitüntetési javaslat ismertetésére
és a kitüntetésekkel kapcsolatos szava-
zás lebonyolítására. Tóth Gábor, a Díjbi-
zottság elnöke beszámolt a 2019. évi
egyesületi kitüntetések jelölési folyama-
táról és a Díjbizottság ezzel kapcsolatos
munkájáról. Tóth Gábor elõterjeszti a
Díjbizottság által készített, az elnökség
által 2019. május 6-i ülésen jóváhagyott,
rangsorba állított javaslatot a kitüntetet-
tek személyére.

Ezt követõen megkezdõdött a kitün-
tetettek személyére történõ szavazás,
melynek rendjét a Szavazatszámláló Bi-
zottság elnöke, Sere Ferenc ismertette.
A szavazatszámlálás alatt a második na-
pirendi pontot tárgyalták a küldöttek. 

A második napirendi pont kereté-
ben Kiss László általános alelnök a
2018-as év gazdálkodását értékelve el-
fogadásra javasolta a beszámolókat. Az
Egyesület értékesítési bevétele a kiad-
ványoknak köszönhetõen nõtt, az ado-
mányok is jelentõs nagyságrendet ér-
nek el, amit külön megköszönt az
adományozóknak. A kiadások között
felhívta a figyelmet a jelentõs postai
költségekre, ami az Erdészeti Lapok ha-
táron innen és túli terjesztésébõl tevõ-
dik össze. Alelnök úr kiemelte, hogy
az Erdei Vándortábor Program tovább-
ra is nagyon jelentõs szereppel bír az
Egyesület életében, ezt a mérlegfõ-
összeg is mutatja. A program jelentõs
elõrelépést jelent a társadalmi elfoga-
dottságban, az Egyesület jó megítélé-
sében, ágazati kommunikációs haszna
is vitathatatlan. A tagdíjbevételek 2018-
ban is stabilak, a közel 40 millió forin-
tos szintet tartják. Az Egyesület gazdál-
kodásának eredménye a tervezett
szinten realizálódott, mindeközben a
céltartalékok is nõttek. Az szja 1% fel-
ajánlások kismértékben csökkentek. A

közhasznúsági mutatók a 2018-as mû-
ködés alapján is teljesültek. Az Egye-
sület sokszínû, sikeres társadalmi és
ágazati tevékenységet folytatott, amely-
re alapozható a jövõbeli elõremutató
mûködés is.

Bak Julianna, az Ellenõrzõ Bizottság
elnöke beszámolt az Ellenõrzõ Bizott-
ság 2018-as tevékenységérõl. Az EB az
Egyesület beszámolójának minden téte-
lét átvizsgálta és azt megfelelõnek talál-
ta, megállapította, hogy az Egyesület
2018-ban a tervezett tevékenységeket
teljesítette. Gazdálkodása jó, eszközök-
ben és forrásokban jelentõs növekedést
ért el. A 25 mFt-os értékpapír-állomány
további lekötését, a jelenlegi banki költ-
ségek és hozamok mellett nem javasol-
ja. Az egyéni és jogi tagdíjak az alapte-
vékenységek ellátására fedezetet
nyújtanak, ami a mûködés folytonossá-
gát teszi lehetõvé. 2018-as gazdálkodá-
sával az Egyesület megõrizte pénzügyi
stabilitását. Az EB a küldöttgyûlési elõ-
terjesztéseket ellenõrizte, a 2018-as be-
számolók elfogadását javasolja.

2./2019. (05. 10.) küldöttgyû-
lési határozat: A Küldöttgyûlés az
OEE 2018. évi beszámolóját és
annak közhasznúsági mellékletét
246 736 eFt mérlegfõösszeggel és
8 953 eFt közhasznú tevékeny-
ségbõl származó eredménnyel
elfogadja.

A szavazáson jelen van 46 fõ
küldött. Szavazatok: 49 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

(A küldöttek közül 3 fõ a sza-
vazatszedõ bizottság tagjaként a
szavazáskor nem tartózkodott a
teremben.)

A harmadik napirendi pontban
Zambó Péter elnök ismertette az Egye-
sület 2019. évi munkatervét és pénz-
ügyi tervét, amit a Küldöttek korábban
e-mailben megkaptak. Kiemelte az év-
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fordulókat, valamint a halottak napi
megemlékezést. Kérte a Szakosztályok
szakmai mûhelyként való mûködteté-
sét és az aktív egyesületi munkát. Is-
mertette a könyvek és kiadványok ki-
adásának tervezett ütemezését, elõre
utalva már Trianon 100 éves évfordu-
lójára. Elnök úr ismertette a Székház, a
Selmeci Erdészház és a Hermeszi Idõs-
otthon egyesületi mûködtetésére terve-
zett lépéseket. 

Bak Julianna elnök az EB álláspont-
jának ismertetésekor azt kérte Elmer
Tamás fõtitkár úrtól, hogy csak fede-
zettel bíró feladatokat vállaljon az
Egyesület. 

3./2019. (05. 10.) küldöttgyû-
lési határozat: A küldöttgyûlés az
OEE 2019. évi munkatervét;
2019. évi pénzügyi tervét 504 200
eFt bevétellel, 501 866 eFt kiadás-
sal és 2 334 eFt eredménnyel ter-
vezve elfogadja.

A szavazáson jelen van 46 fõ
küldött. Szavazatok: 49 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

(A küldöttek közül 3 fõ a sza-
vazatszedõ bizottság tagjaként a
szavazáskor nem tartózkodott a
teremben.)

A negyedik napirendi pontban El-
mer Tamás elõterjesztette azon tagok
névsorát, akiket az Alapszabály 7. § 1.6.
pontjában foglaltak szerint a küldött-
gyûlés határozata alapján, a tagdíj be
nem fizetése esetén, a titkárság írásban
fizetésre felszólítja és harmincnapos
határidõvel felmondja a tagsági viszo-
nyát. A névsort a helyi csoportokkal fo-
lyamatosan egyezteti a titkárság. Kérte
a tagok ismételt megkeresését, hogy a
felmondási idõn belül a tagdíj rendez-
hetõ legyen. Az esetleges felmondás
után mindenkinek lehetõsége van újra
csatlakozni az Egyesülethez.

4./2019. (05. 10.) küldöttgyû-
lési határozat: A küldöttgyûlés az
Alapszabály 7. § 1.6. pontja alap-
ján póthatáridõ megjelöléssel fi-
zetésre felszólítja a határidõre
tagdíjat nem fizetõ, az elõterjesz-
téshez csatolt listán szereplõ ta-
gokat, mely póthatáridõ ered-
ménytelen eltelte esetén az
Egyesület a tag tagsági jogviszo-
nyát 30 napos határidõvel meg-
szünteti.

A szavazáson jelen van 46 fõ
küldött. Szavazatok: 46 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

(A küldöttek közül 3 fõ a sza-
vazatszedõ bizottság tagjaként
a szavazáskor nem tartózkodott
a teremben.)

Ezt követõen a kitüntetésekkel kap-
csolatos szavazás további fordulóinak
lebonyolítására került sor, majd Sere Fe-
renc, a Szavazatszedõ Bizottság elnöke
ismertette a szavazások eredményét.

1./2019. (05. 10.) küldöttgyû-
lési határozat: A küldöttgyûlés
2019-ben a következõ tagtársak-
nak adományoz kitüntetéseket. 

Örökös Tagsági Díszoklevél: –
Bedõ Albert-emlékérem: Bakó

Csaba, Kristó István László,
Nagy Imre

Kaán Károly-emlékérem: Kiss
József, Mizik András, Babics Ist-
ván

Decrett József-emlékérem:
Bán Gábor Sándor, Fajger István

Elismerõ Oklevél: Brecsok
Sándor, Buday Péter, Derzsi Zol-
tán, Fábián Béla, Haas Béla Zsig-
mond, Molnár László, Niepagen
Andreas dr., Piti Tibor, Reviczky
Gábor, Rujzam Antal, Simon

László, Szendi József, Tuboly
Zoltán, Vid Katalin, Zvonomir
István

A szavazáson jelen van 49 fõ
küldött. Szavazatok: 49 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

Az egyebek napirendi pontban Zam-
bó Péter tájékoztatta a küldöttgyûlést a
titkársági változásokról, amely szerint
május 1-jével Elmer Tamás tölti be a fõ-
titkári pozíciót és váltja Szentpéteri Sán-
dor ügyvezetõ igazgatót, aki ideiglene-
sen végezte a fõtitkári feladatokat, de
ezúton is megköszönte munkáját.

Elnök úr felhívta mindenki figyelmét
az szja 1% Egyesületnek történõ felaján-
lásának lehetõségére.

Az ülés végén Zambó Péter elnök
megköszönte a megjelent küldöttek
aktív részvételét, és bezárta a küldött-
gyûlést.

kmf.
Zambó Péter

elnök  
Elmer Tamás

jegyzõkönyvvezetõ 
Hitelesítõk:

Kovács András
Szentpéteri Sándor  
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Az ülés helyszíne: Budapest, Erdészeti
Információs Központ

Az ülést megnyitva Zambó Péter el-
nök köszöntötte a megjelent küldötte-
ket, az Elnökség megjelent tagjait, Bak
Julianna EB elnököt és az érdeklõdõ
tagokat. Megállapította, hogy 37 fõvel
a küldöttgyûlés határozatképes. A jegy-
zõkönyv vezetésére Elmer Tamás fõtit-
kárt, hitelesítõknek Kovács Andrást és
Szentpéteri Sándort javasolta, melyet a
küldöttgyûlés egyhangúan elfogadott.
Ezután ismertette a napirendet, melyet
a küldöttek tartózkodás és ellenszava-
zat nélkül elfogadtak.

Elsõ napirendi pontban Zambó Pé-
ter elnök az Országos Erdészeti Egye-
sület 2019. évi tevékenységét és mûkö-
dését értékelte. A 2018. év végi
egyesületi választások után 2019. év
elejével felállt a 11 fõs új elnökség,
amely elnökség összetétele biztosítja
az elmúlt években megkezdett munka
magas színvonalon történõ folytatását.
Mindenhez biztosított a stabil pénzügyi

háttér, amely az elmúlt évek munkájá-
nak eredménye.

Elnök úr hangsúlyozta, hogy az idei
év értékelésekor már egyértelmûen két
nagy egységre kell bontanunk az Egye-
sület tevékenységét. Mára az Egyesület
belsõ szakmai élete mellett az erdõ és
társadalom összekapcsolására irányuló
tevékenységek is nagyon meghatáro-
zók. Ezt a két pillért elnök úr külön ér-
tékelte, de hangsúlyozta, hogy ezek
összességében erõsítik egymást.

A napirend végén megköszönte a
2019. évi egyesületi munkát és aktív te-
vékenységet kért és vár a tagságtól
2020-ban.

Ágíj László, az OEE Kárpátaljai He-
lyi Csoport küldöttének megérkezésé-
vel a küldöttek száma 38 fõre módo-
sult.

Az elsõ napirendi pont elhangzása
után Szentpéteri Sándor javaslatára a
harmadik napirendi pont került meg-
tárgyalásra, amely pontban Zambó Pé-
ter elnök az Országos Erdészeti Egye-

JEGYZÕKÖNYV
az Országos Erdészeti Egyesület küldöttgyûlésének

2019. december 13-án, 10.00-kor kezdõdött ülésérõl



Erdészeti Lapok CLV. évf. 1. szám (2020. január)34

sület 2020. évi tagdíjának megállapítá-
sára tett javaslatot, valamint ismertette
az Elnökségi határozatot. Az ezzel kap-
csolatos elõterjesztést a küldöttek írás-
ban megkapták. Bak Julianna ismertet-
te az EB egyhangú támogató
álláspontját. Ezek után a Küldöttgyûlés
az alábbi határozatot hozta:

5./2019. (12. 13.) sz. küldött-
gyûlési határozat: A küldöttgyûlés
a 2020-as tagdíjak vonatkozásá-
ban a 2019. évi összegek változat-
lanul hagyása mellett dönt.

A szavazáson jelen van 38 fõ
küldött. Szavazatok: 38 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

A harmadik napirendi pontban az
elnök felkérte Elmer Tamás fõtitkárt,
valamint Petrétei Kristóf ügyvéd urat,
hogy ismertesse az Alapszabály módo-
sításának szükségességét. Petrétei Kris-
tóf elmondta, hogy a 2014 óta bekö-
vetkezett jogszabályváltozások, a
fõtitkár státuszának megváltozása, az
elnök és a fõtitkár közötti munkameg-
osztás megváltozása, az egyesület kép-
viseletére vonatkozó szabályok módo-
sulása, valamint a személyek neveinek
használatára vonatkozó szabályok mó-
dosulása, illetve a hatályos Alapszabály
egyes rendelkezéseinek pontosítása in-
dokolja.

A küldöttek írásban megkapták az
elõterjesztést, amely tartalmazza az Or-
szágos Erdészeti Egyesület egységes
szerkezetû Alapszabályának szövegét,
benne dõlt betûvel kiemelve és jelölve
az egyes módosításokat. Szentpéteri
Sándor a kiküldött Alapszabály-módo-
sításban elütésre került lakcím javítását
kéri.

Az elnökség javasolja a küldöttgyû-
lésnek a kiküldött szöveg szerinti egy-
séges szerkezetû okirat elfogadását. Az
elõterjesztést a küldöttek írásban meg-
kapták. Bak Julianna ismertette az EB
egyhangú támogató álláspontját az
Alapszabály módosításával kapcsolat-
ban. Ezek után a határozatok ismerte-
tésére került sor.

6/2019. (12. 13.) küldöttgyûlé-
si határozat: A Küldöttgyûlés az
Országos Erdészeti Egyesület
Alapszabályának módosításának
szükségességét megtárgyalta, azt
a módosításokkal egységes szer-
kezetben elfogadja. 

A szavazáson jelen van 38 fõ
küldött. Szavazatok: 38 igen, 0
tartózkodás, 0 nem.

Negyedik napirendi pontban Zam-
bó Péter elnök felkérte dr. Sárvári Já-
nost, a könyvtár õrét és Nagy László
fõszerkesztõt a Wagner Károly Digitá-

lis Szakkönyvtárt bemutató elõadásá-
nak megtartására. Az elõadás alapját je-
lentõ e témában korábban rendezett
szakmai konferencia részletes beszá-
moló cikkanyaga az Erdészeti Lapok
decemberi lapszámában olvasható.

Az ötödik – egyebek – napirendi
pontban Zambó Péter elmondta, hogy
a korábban bejelentett Önkormányzati
Fásítási Program koordinálásának kér-
dése még nincs meghatározva. A tag-
nyilvántartó rendszer fejlesztését meg-
kezdtük, célunk egy olyan korszerû –
a helyi csoport titkárok saját csoport-
adataikhoz való hozzáférésével –, nap-
rakész OEE-adatbázis létrehozása,
amely kiszolgálja a felmerülõ igénye-
ket. 

A 2020. évi programok szervezése
megkezdõdött, az Országos Erdészbál
2020. február 15-én Siófokon az Azúr
Hotelben, a 151. Vándorgyûlés 2020.
június 26–27-én Jakabszálláson kerül
megtartásra, a Vándorgyûlés házigaz-
dája 2020-ban a KEFAG Zrt. 

A napirend végén a küldöttek hoz-
zászólásai következtek.

Varga Attila a Nagykanizsai Helyi
Csoport küldötte jelezte a Farkas Lajos
és Farkas Dániel által összeállított, a
140 éves Kaán Károly évfordulóra el-
készült tablósorozat rendbehozatalá-
nak, digitalizálásának szükségességét.
Dr. Sárvári János elmondta, hogy a sok
kiállítás miatt valóban rossz állapotban
vannak a tablók és a fotók felbontása
is gyenge, ezért nem alkalmasak az
eredeti állapot rekonstruálására. Az
eredeti képanyag megkeresése lehet
megoldás.

Pintér Csaba tájékoztatta a küldött-
gyûlést arról, hogy a szilsárkányi Kiss
Ferenc-ház méltatlan állapotban van.
Felvetésére a helyrehozatal lehetõségét
az Egyesület elnöksége tárgyalni fogja.

A Szeniorok és Tiszteletbeli Tagok
Tanácsa írásban jelezte az Egyesület el-
nöksége felé, hogy fontos az elhunyt
kollégák hagyatékának gondozása.

Az ülés végén Zambó Péter elnök
megköszönte a megjelent küldöttek
aktív részvételét, és bezárta a küldött-
gyûlést, a közelgõ ünnepekre áldott
karácsonyt és boldog új évet kívánt
mindenkinek.

kmf.
Zambó Péter

elnök  
Elmer Tamás 

jegyzõkönyvvezetõ
Hitelesítõk:

Szentpéteri Sándor
Kovács András  
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